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L'ECOLE POLYTECHNIQUE FEDERALE DE LAUSANNE





met au concours





un poste de





Professeur/e en


"Entrepreneurship and Innovation"











La responsabilité première sera de développer un enseignement et des méthodes visant à promouvoir la création d'entreprises et le transfert de technologies.





Les candidats/tes, en possession d'un titre universitaire, de préférence en ingénierie ou en science, auront une expérience confirmée d'entrepreneur dans un domaine de technologie avancée. Une expérience couronnée de succès dans la création et le développement de nouvelles entreprises serait un atout important (par exemple dans les secteurs de la microtechnologie, des systèmes de communication, de l'informatique, de l'ingénierie biomédicale ou du génie électrique).





Les candidats/tes devront être fortement intéressés/ées à guider et travailler avec des jeunes entrepreneurs ainsi qu'à encourager la création de nouvelles entreprises. La capacité de développer et mettre en oeuvre des projets en collaboration avec des spécialistes de la finance, des industriels, des professeurs et des chercheurs serait un avantage important.





Les candidatures féminines sont particulièrement bienvenues. Des informations complémentaires sont disponibles sur Internet à l'adresse suivante : http://www.epfl.ch/bienvenue.html





Date d'entrée en fonction : selon accord mutuel. 


Délai de postulation : 20 juin 1998. 





Les personnes intéressées voudront bien demander le dossier relatif à ce poste à: Présidence de l'EPFL, CE-Ecublens, CH-1015 Lausanne, Suisse. Fax: ++ 41 21 693 70 84.
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SWISS FEDERAL INSTITUTE OF TECHNOLOGY, LAUSANNE


 (200 Professors, 4,500 students, 650 Ph.D. students)


invites applications for the 


recently endowed 





Branco Weiss Chair





Professor   for


Entrepreneurship and Innovation





The primary role of the Chair will be to teach and further the development of methods for professional enterprise and technology transfer.


Applicants will have completed higher level university studies, preferably in engineering or science, and should have extensive experience of technological enterprise. Success in founding and developing new companies would be a strong advantage (for example in the fields of microtechnology, communication systems, computer science, bioengineering or electrical engineering).


Candidates should be committed to working with and guiding young entrepreneurs and encouraging the creation of new companies and their successful growth. The ability to initiate and implement projects with financial experts, industrialists and scientists would be an important strength.


EPFL is a top technical university with a strong international orientation located near to Lausanne on the shores of Lake Geneva. Further information about EPFL is available from our website: http://www.epfl.ch.


Starting dates will be fixed by mutual agreement. Applications from women candidates are encouraged. Applications must be submitted before 20 June 1998 to:





Professor Dr. John C. Badoux, President, Swiss Federal Institute of Technology, CE-Ecublens, CH-1015 Lausanne, Switzerland, Fax no. +41 21 693 70 84.





